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نماینده رشت در مجلس شورای اسلامی؛

به دنبال حذف کنکور هستیم
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با بیان اینکه مجلس بهدنبال حذف کنکور است گفت: ورود به دانشگاهها باید راحتتر شود.

به گزارش سایت خبری پرسون از گیلان، محمدرضا احمدی اظهار داشت: یکی از منابع درآمدی بودجه نفت است اما این منبع درآمد نباید وابستگی
بودجه به نفت را به همراه داشته باشد.

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس ابراز داشت: در لایحه بودجه 1400 فروش 2 میلیون 300 بشکه نفت پیشبینی شده بود که با اصلاحات به
یک میلیون الی یک میلیون و 500 بشکه نفت کاهش یافت.

احمدی با بیان اینکه مالیات، فروش املاک بلا استفاده دولت و معادن نیز از منابع درآمدی در لایحه بودجه 1400 است گفت: مالیات باید در مورد
خانههای خالی، ماشینهای لوکس و واردات لحاظ شود که این مبحث در اصلاحات منابع درآمدی در مجلس بررسی شد.

عضو مجمع نمایندگان گیلان در مجلس با اشاره به اینکه وظیفه نمایندگان پیگیری مصوبات سفر استانی رئیس قوه قضائیه به استان گیلان است گفت:
یکی از موضوعات حائز اهمیت در این مصوبات کارخانه پوشش، کارخانه الکتریک و صنایع گیلان است.

وی افزود: بنده در راستای تقویت مصوبات آقای رئیسی در گیلان تحقیقاتی را از کارخانجات بلااستفاده استان مانند پوشش، رشت الکتریک، فرش
گیلان، کنفکار، نساجی گیلان، خاور، ابریشم به عمل آوردم که پس از لایحه بودجه در صحن مطرح شود.

احمدی درباره پیگیریهای انجام شده گفت: بنده از وزیر کشور در خصوص عدم پیشرفت نیروگاه زبالهسوز سراوان و کود آلی، از وزیر نیرو در خصوص
رودخانههای گوهر رود و زرجوب که پیشرفتی نداشته و حتی ردیف بودجه نیز به آن اختصاص داده نشده بود و از وزیر راه برای آسفالت و قیر راههای
استان گیلان و تفاوت قائل شدن در تخصیص قیر و منابع نسبت به استانهای گرم و خشک که با مشکلات ناشی از برف و باران مواجه نیستند سوالاتی

را مطرح کردم.

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس در خصوص مافیای کنکور و تغییر سمت و سوی کنکور از رویکرد علمی به صنعتی افزود: در این حوزه
کارهایی در خصوص منابع و زیرساختها در دستورکار قرار دارد اما امسال با توجه به مسائل مربوط به بیماری کرونا و مشکلات و موضوعات اقتصادی

مطرح در مجلس نتوانستیم اقدامات مربوط به این مبحث را انجام دهیم.

وی با بیان اینکه در تلاش هستیم تا کنکور را از بین ببریم بیان کرد: از بین رفتن نظام قدیم برای برخی از دانش آموزانی که قصد داشتند کنکور نظام
قدیم را بدهند مشکلاتی ایجاد کرد از طرفی بسیاری از مافیا نیز پشت این مسئله بودند که از تدریس نظام قدیم نیز درآمدی به جیب بزنند.

احمدی عنوان داشت: تلاش ما بر این است که کنکور را از میان برده و مانند بسیاری از کشورهای دیگر ورودی دانشگاهها راحتتر شود و در مقابل
بتوانیم خروجی خوبی داشته باشیم و افراد با سطح علمی بالا فارغالتحصیل شوند.

نماینده مردم رشت و خمام در مجلس تصریح کرد: اخیرا یک ساختمان 5 طبقه در حمیدیان رشت توسط شهرداری تخریب شد؛ بنده از اقدام شهرداری
در جلوگیری از ساخت و سازهای بیرویه و بدون استحکام که با کوچکترین لرزهای جان خانوار را به خطر میاندازند تشکر میکنم.

احمدی اظهار داشت: اما نکته حائز اهمیت اینجاست که این جلوگیری باید در ابتدای امر صورت بگیرد اینکه یک ساختمان 5 طبقه با هزینههای بسیار
ساخته شود و برخی از شهروندان نیز آن را پیش خرید کنند و سپس اقدام به تخریب آن شود آسیب بزرگی به مردم و سرمایههای آنان است.

نماینده مردم رشت و خمام در مجلس با بیان اینکه این امر برازنده یک کشور اسلامی نبوده و باید از ابتدا دنبال درمان باشیم گفت: در این خصوص
جلساتی برگزار شده و بهدنبال راهکاری برای حل مشکل منازل نسقی هستیم لذا تقاضای ما از استاندار و دیگر مسئولان ذی ربط این است که ساز و

کاری برای این مشکل طراحی شده و این مشکل به زودی تعیین تکلیف شود.
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